
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 10 februari 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Thomas, Michaël Vinnie, Vincent

De vergadering wordt geopend om 12u30.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De kaarten van Squadrock zijn er.

Voorbije activiteiten

Openingscantus Er was minder volk dan anders, een kleine 100 man. Er zijn klachten van buren geweest over de
fanfare maar toen waren ze net klaar met spelen. Financieel zit de cantus rond de begroting, tussen -100
en -150. De opkuis was relatief snel gedaan. De tafels moeten nu wel altijd naar buiten gedragen worden.
Er waren veel mensen zat, maar er zijn geen problemen geweest. Op het einde van het tweede deel is een
vat aangesloten dat niet uit is geraakt. Het was eigenlijk geen probleem dat er minder volk was, het was
misschien zelfs beter.

Spelletjesavond Er was veel volk. Bijna alle drank is op, op 2 of 3 flessen na. Er waren genoeg spelletjes. De
mensen hebben zich geamuseerd. De Waag was op voorhand vuil, we moeten er op letten dat wij hiervoor
niet de schuld krijgen als we er niets aan kunnen doen. Als we merken dat de Waag er niet proper bij ligt
kunnen we dit best op voorhand melden.

Komende activiteiten

Gothicbar komt in orde. Er komt een gratis vat. Er lijkt wel wat commentaar te zijn op het thema, mensen zijn
misschien toch geneigd niet te komen. Michael heeft aan een aantal leden proberen duidelijk maken dat het
thema niet al te serieus moet genomen worden en zeker niemand mag afschrikken. Het is misschien stom
om een thema te kiezen en dan te zeggen dat we er ons toch niet echt aan gaan houden.

Sci-Fi filmavond Geen verdere opmerkingen bij de PV. Els wil blijkbaar de living reserveren om een dansinitiatie
te geven, net voor de filmavond. Mattia vraagt na bij Els waar het juist om gaat en regelt dit.
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Anti-valentijnsbar Er komt nog een duidelijker concept.

Maffe experimentendag Wiskunde heeft gebrainstormd en heeft veel goede ideeën. Fysica en wiskunde hebben
nog mensen nodig de dag zelf. De inschrijvingen van wiskunde staan nog niet online. Er komt nog een
werklijst. Het lijkt interessant om mensen buiten het presidium aan te trekken. Michaël zal 3BW aanspreken,
Jorien zal MW doen.

Cafésporten Alles wordt geregeld via Downtown Jack. Er moet nog juist bekeken worden hoe het zit qua prijzen
en hoeveel sport zal bijleggen.

Varia

• Er zijn 1000 fietsflyers voor Squadrock maar er komen er volgende week nog. Er is maar 1 nietjesmachine,
we gaan er nog een bijkopen. Er zijn misschien te weinig flyers om vandaag alle shiften te doen, maar met de
sneeuw zal het misschien toch in orde zijn omdat er waarschijnlijk niet al te veel fietsen gaan staan. Vanaf
nu kan je best de kassa met de kaarten en een affiche naar alle activiteiten meenemen. Er zijn al 2 kaarten
verkocht op de spelletjesavond. De JVs moeten hun kaarten komen halen op de gang. Er moet hen nog
gezegd worden wanneer ze de kaarten moeten terugbrengen.

• Er is een aangetekende brief toegekomen op de Winagang. De brief komt van Alma en gaat over een
activiteit in mei vorig jaar. Alma heeft een tellijst waar geen naam op staat en ze blijven aandringen dat het
een activiteit van ons is, terwijl we zeker zijn dat we dan geen activiteit gedaan hebben. Dit is al ongeveer
de vijfde boodschap die we daarover krijgen, en we hebben het al evenveel keer uitgelegd. Mattia heeft
gebeld naar de financieel verantwoordelijke en opnieuw uitgelegd dat het geen activiteit van ons was. Hij
werd doorverwezen naar iemand die donderdag maar terugkomt, we moeten dan nog eens terugbellen. Als
Alma blijft moeilijk doen kunnen we overwegen naar de juridische dienst te stappen.

• Van Herva was een tijd geleden een aanmaning gekomen over een betaling die we niet gedaan zouden hebben.
Hanne had een voorschot op de linten betaald, maar blijkbaar is dit niet goed in de administratie van Herva
terechtgekomen. Thomas heeft alles uitgelegd en er niets meer van gehoord nadien. We nemen aan dat het
in orde is.

• De doodle van de teambuilding moet door iedereen ingevuld worden!

De vergadering wordt gesloten om 12u55.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op woensdag 17 februari om 12u30 in de winagang.
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